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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:352 Ungdomskriminalitetsnämnder

Regeringens och Sverigedemokraternas arbete mot gängkriminaliteten har 
tappat fart, samtidigt som våldet fortsätter att drabba samhället. Polisen har fått 
fler verktyg, och antalet skjutningar minskar något, men nivåerna är fortsatt 
höga. Samtidigt ökar antalet häktade barn kraftigt, vilket visar att gängen 
fortsätter att rekrytera unga.

Trots att Tidöavtalet nämner att regeringen ska pröva 
ungdomskriminalitetsnämnder har inget hänt sedan utredningen presenterades 
för nio månader sedan. I Danmark används liknande nämnder framgångsrikt för 
att fånga upp unga i riskzonen och för att koppla in rätt insatser.

Mot bakgrund av det allvarliga läget vill jag fråga statsrådet Camilla 
Waltersson Grönvall:

 

Har statsrådet avfärdat idén och förslaget om ungdomskriminalitetsnämnder?

………………………………………

Mattias Vepsä (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-24
Besvaras senast
2025-02-14


